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 ؟خرائط جوجلموقع لعملك على  يءتنشكيف 

 فائدة لك بالمجان (Google Maps) خرائط جوجل

abdoal basherzaher By  

 

 لماذا؟

الهدف من هذا المقال هوو العررفوبخ اورائط جوجول تهايعوإاا تلهدوا الهودف هوو العررفوبخ بثيايوا ا وع  ا ها            يس ل
ليسو   ت ه الخورائطا  وي ا تهن هوذه الخدموا ةاشيوا لاعو  ا ن        ع لوك تشاوا ك العروا ل علو  هوذ     ثوان  للترتفج لم

ر لووك مو ووم ا مثووان في فووائ   فثووون لهن  دووا المإووللهتمرتبطووا مروول ع لووك  ووواس ةووان ما سووا .وو  ة ات ةووب ة    
 دما عل  مو م عل  النترش  فقط ختليس 

اشه يمثنك ا  وعااةة منوإا و ت وم  ابوط مو روك علو  خورائط جوجول ا .وانا اتيول بنوا  ةو  تسوإل علو                ة ا 
 محلك العرا ل   ف عل  مثان شرةعك اتع لائك المحع لين العرر

اثراس خرائطإا من لايث المحعوو،ا تيفواةة ا عع واة عليإوا و     نها تهدف الى لمجان لك لأابجوجل تر ل هذا تخرائط 
 ع لك ةاشاً عل  خرائطإا بالعالي اش   عسعايد بظإو  مو م ت ثترتش   لع لك ت  ي ا العسوفق ا 

لووا اليوواناص اليوواراس موون لايووث الهوودف ا العررفووبخ برنوووان مثووان ع وول    هنووا ةووب  بووين خوورائط جوجوول تاة الاووبه 
  وي ا  ان ع لوك    تاتورل لوك ددفود .لك      تلثن الاا ق ةب  من لايث اةاة العررفوبخ كثو  المنظ اص تالارةاص    

لمثووان علوو  فوتيوووو  هت .ووو    لناووا كا.ا اخووذشا برووين ا ععبووا  بووان خوورائط جوجوول تعوويف امثاشيووا  بووط فيوودفو ا    
 ات عرتض للر لاس المسعإدفين  الر ل   

 كيف؟

 عل   رفقا ت م ا ل شرةعك عل  خرائط جوجل ته : خطواص  بد من اتباعإا للعررفهنال 
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 (Google Places)معاةداً بأن خرائط جوجل تخدم بلدل من خلال البنث و  ائ ا جوجل ةن   1

ة  توع ثن مون ةخوول .وانا ت وم شورةعك علو  خورائط جوجول تهو              Gmailعل   لاساو تاعف لكهن   2
  )Google Places.(.انا اماةن جوجل براً 

 بك ان تر ل هذا المو م لنااط تمعلثه   فاترض   3

مروك تبوين    الرواملين اا ك من ا شاطا التي فثون فيإا العوا.ول بوين   .ةرشا اعلاه فإشه يجب ان فثون شة ا   4
  عن  رفق الن  م لاً تليس مو م خدم  فقدم خدماص   تجإا لوجه  الر لاس المحع لين

 فيبف لاسابك عل  الجي يل لاساو عام تلذلك   تسعر ل ايميل شخي  لك   د  5

ا عث ال البياشاص الوتي تطلوب منوكا ة وا يمثون      ا افا .و ة لل بن  الذل فقم فيه مارتعك برد بامثاشك   6
 اليوتيوو    ا افا فيدفو ة  فااهده ع لائك ا برد ترفيره عل 

شاا كا فإن ةان شاوا ك مو لاً مثعوب ةاخول مبنو ا فإشوه يجوب عليوك ان دودة           ددة بد ا مو مان يجب   7
 ا ل المبن  ت  ل الطابق تالمثعب الذل فوجد فيه شاا ك 

 لاال ةان لدفك عدة فرتع و عدة موا م فأشه يمثنك ا افا ةل فرع بناس الطرفقا و   8

Add and verify a new business location 

You can add up to 100 single listings; if you have more than 10, we encourage you to add your listings as a bulk upload. 

To add and verify a new business location, follow these steps: 

1. From your dashboard, click the Gear icon, then select Add a listing. 
2. Enter the name or address of your business and select your business if it appears in the drop-down menu. 
3. If you don’t see your business listed in the menu, click No, these are not my businesses or I’ve correctly en-

tered the business. You’ll then be prompted to enter some details for your business. Make sure you enter an 
accurate, complete street address, and a phone number which reaches your business directly.  

After you complete your business information, click Submit. 

You will have one or two different verification options: 

Note: If your address changes before you're verified, you'll need to generate a new PIN via postcard or phone; listings 

are allowed a limited number of PIN attempts over time. You won’t be able to update the business’s name until the veri-

fication process is complete. If you're having any verification issues, contact us. 

View article in Help Center 
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https://support.google.com/business/topic/3217723
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Getting started with a business listing in Google 

Places for Business 

 

Why add your business information with Google Places for Business? 

Using Google Places for Business helps you get your business found on Google. It also allows you to connect 

with your customers and let them know the latest information about your business. 

How it works 

Google uses data from many sources to compose local business listings. Each listing includes information from 

one or more sources, such as third-party providers, user edits, and verified business owner records. To make 

sure the basic information you submit is accurate, we'll ask you to verify it first by entering a PIN that will be 

sent to either your business address or phone number. 

You can add other information to the listing too, including a description of your business, photos, reviews, or 

information about hours. You can learn more about the features in Google Places for Business here. 

Before you get started, there are a few things to keep in mind: 

It's free. 

Adding your local business information to Google Places for Business is free, and Google doesn't accept pay-

ment to include particular listings or sites in our search results. However, we do offer locally-targeted advertis-

ing through our AdWords program, as well as the opportunity to give your customers deals or discounts 

through our Offers program. 

Every business listing must have a mailing address. 

This is the physical address where mail can be sent to your business. If you work from home or you are a mo-

bile-only business you can take advantage of our service-area settings instead. Learn more. 

Check out our quality guidelines. 

In order for your business location to be approved to appear on Google, it should follow our quality guidelines. 

Be sure to familiarize yourself with them. 
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When adding your business information via Google Places for Business, make sure that your internet browser is 

Chrome, Firefox, or Safari to ensure that it publishes properly. 

To start creating a free local business listing, go to Google Places for Business and sign in with your Google 

account. If you don't already have a Google account, click Sign up now to create a new Google account. 

Note: If your business has more than 10 listings, you should use our bulk uploader tool at plac-

es.google.com/manage. 

 

 تحسن موقعك؟كيف 

دسووين ترتيوب رإووو  ماوورتعك  وو ن شعووائج البنووث و     بوود موون برود ا ووافا مو ووم ع لووك علوو  خورائط جوجوول  
 Searh engine Optimizationا SEOاته  فرع من   Map listing Optimizationاخرائط جوجل 

فبنث ال شخص و ةتلا ما عن شااط ماا فأشه فاترض ان فثوون شاوا ك  و ن اتل شعوائج البنوثا تهوذا       فرندما 
تفلروأ الوبر    ات مراجر  مو روك      Reviewsان  بل ع لائك خلال يفاةة لايولك عل  ا اس ايجابيا مفعل من 

ت ود فل و    بإ افا ه اس مون  بلوإل ات مون  ورف ثالوث ا و لاوال اةعاوعا  .لوك جوجول  وياثر علو  ميودا يعك               
 الخرائط     مو رك!!! من 

 ننصح:ولذلك 

 برابط تالاد عل  مو ركاةعبخ   1
 ةل اص ماعالايا تا نا تمباشرة عن شاا ك ة    ترعبر  باماختر   2

 اهل هذه الارتط:من ا افا عرتض عن شاا ك تلثن بارتط ة    فعل لاذفإا من جوجل  يمثنك   3

a  شقدم هلاسن ا  را   م لا   تسعخدم عبا اص م ل :محدةة ايل شقدل ات ة   ا     

b   تا فخ  شعإاس الررضلادة 

c   ال تا   يملجفثون الررض موجه ان 

d   فثون الررض لاقيق  ت.اةقان 

e   فثون مياغ بطرفقا تا نا تماإوماان 

f   تثون الررتض  اشوشيا تلسي  لارةا تبيم العبغ ات خدماص خا.ا بالبال ين   تفإ ثل ةاافاان 
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 ة اخرى ميز

ا وعخدام  ابوط لاسوابك علو  خورائط جوجول و .وانا اتيول بنوا علو  مو روك ا لثترتشو ا لايوث ان لهوا               يمثنك 
 ع لائك المعو رين بثيايا الو.ول الى عنوان بالعاييل تفق خرائط جوجل فائدة و تررفبخ 

تالاوودة علوو  مثووان عنواشووك علوو  خوورائط جوجوول  ووعرطيك الثوو   موون الاوورم ل فوواةة عوودة المعروواملين مرووك     شقوورة 
الى تجوووة ا اس يائرفووك علوو  .اص الوورابط فووا فروو ي فر.ووك و     ا ووعاد موون هووذه الار.ووا   بال ووافا  تبالمجووان   

 الن و  

 

 الاستفادة منهاب تترددخدمة مجانية لا انها 

  abdoal basherzaher By فائدة لك بالمجان (Google Maps) برنوان : خرائط جوجلمقالا 
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